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Aasiaat 1. marts 2016 

 

 

I medfør af § 37 i forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg følgende 

spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 

1. Vil GU i Aasiaat bibeholde deres kantine som ligger ved Gammeqarfik? 

2. Hvis de beholder den, hvad skal den så bruges til? 

3. Hvis de ikke beholder den, hvad skal der så ske med den? 

4. Anser man det for fornuftigt at den kommer retur til Gammeqarfik, hvis 

man ikke har tænkt sig at beholde den? 

(Medlem af Inatsisartut Peter Olsen, Inuit Ataqatigiit) 

 

Begrundelse: 

Som bekendt vil GU i Aasiaat ifm. renoveringen og udbygningen af skolen ophøre med at 

bruge Gammeqarfiks kantine. 

 

I den forbindelse vil jeg gerne have at vide hvad Naalakkersuisut har planer for med denne 

kantine. 

 

Som bekendt har Gammeqarfik i sin tid benyttet kantinen, men da HF blev etableret i 1983, 

det der nu er GU, blev kantinen overført til dem.   

 

Som det er nu mangler børneskolen Gammeqarfik en aula. Så derfor vil det efter min me-

ning være passende, hvis kantinen kom tilbage til Gammeqarfik, så de kan benytte den som 

deres aula.  

 

Med disse ord stiller jeg hermed disse spørgsmål.  

 
 

Jeg ønsker at mine spørgsmål må blive besvaret indenfor 10 arbejdsdage.  
 

 

 

 


